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ČESKO: Tak nám náš premiér pustil své vlastní video, ve kterém koupil dvě nutelly. Jednu u
nás a jednu v Německu. A zjistil, to, co tady meldujeme už dva roky. Že v Německu jsou
potraviny levnější než u nás. Video vzbudilo zaslouženou pozornost a mně se rázem
vyjasnila celá řada podezření a otázek. Než se jimi budu zabývat, dovolte mi suše
konstatovat, že je lepší mlčet a nechat lidi, ať si o vás myslí, že jste blbec, než promluvit… a
zbavit je všech pochybností…

A to se ti Péťo ohromně povedlo. Mohu poprosit všechny ty pětikoaliční trolly, kteří se mi slézají na
všech mých publikačních platformách… Fakt se k Fialovi ještě někdo hlásíte? Najde se tady někdo,
kdo je ochoten před celý národem (a ideálně bez anonymity) říct, že Petr Fiala je jeho premiér,
kterého podporuje a kterého bude příště zase volit? Prosím prosím, ukažte se mi.

Co na to Krkavčí hory? Stále pevně podporujete pětikoaliční vládu v čele s profesorem Nutellou?
Všímáte si, že už je úplně jedno, co Fiala udělá? Všechno se obrací proti němu. Začínám mít pocit, že
i kdyby podal demisi, tak o něm lidi řeknou, že je jelito.

Stejně tak bych moc rád znal těch šestašedesát borců, co se nechali dobrovolně předurčit pro službu
v armádě, když Černochová zavelí. Zdechovský, ty mlč… O tobě víme a protože tě známe z mnoha a
mnoha videí, tak jsme schopni pochopit tvoje myšlenkové pochody… no, spíš pochody, než
myšlenkové. Ale gratuluji Ostravákům… mezi milionem obyvatel Moravskoslezského kraje se našel
jen jeden jediný blbec… Vyhráli jste, příští premiér by měl být od vás. V sobotu se tam k vám do
razovitého regionu poprvé chystám na akci Ivana Smetany a jeho KTV Life, tož se vás zeptám přímo
z pódia, koho od vás mám začít podporovat.

Ideálně bych prosil, aby měl alespoň dva metry, sto padesát kilo svalů od nošení hajcmanů a pěsti
jako kovářská kladiva. Na IQ se ptát nebudu, když se podívám na našeho premiéra a prezidenta, tak
to rozhodně horší nebude. Podívejte se, jak se náš Řehka hrbil na fotkách před Zalužným a jak byl
Miloš Zastrčil pěkně maličký vedle toho obrovského Ukrajince, co jim tam v Kyjevě dělá šéfa
parlamentu, či co. Budoucnost patří pořádným chlapům… nemluvě o tom, že havíř nebo tavič nebude
mít potřebu podlejzat navoněným panákům v EU. Navíc si bude pamatovat, že vám teď odstavili
vysoké pece a chystají vyvlastňování pozemků okolo Mošnova, protože tam má být henten logistický
uzel NATO a tím na celý kraj namalovali terč. Někde v Rusku už mají určitě zaměřenou jednu
atomovku přesně tam.

Nebo tam máte nějakou statečnou robu?

Chápete to? Na Ukrajině je válka, kterou ze všech vládních sil a ze všech našich peněz podporujeme
a projevuje se to odstavením výroby železa… Děláme co je třeba, viď Péťo. Já vím… vláda
nestanovuje ceny u nutelly a taky nepočítá, jestli se vyplatí provozovat hutě. Vláda dělá něco jiného…
je jí to všechno u prdele.

Průmyslová výroba se dál propadá a propad se zrychluje… a Péťa přišel na dva roky starý poznatek…
svojí vlastní drahotu. Až ho povedou ke zdi, tak se bude přiblble usmívat a myslet si, že se jde fotit. Je
dva roky pozadu. Zjistil, že v Německu je levněji a že tam mají větší balení. Gratuluji. Teď si
představte to video, ve kterém zjistí, že v Polsku je ještě levněji.

Péťo! Všude kolem je levněji. U nás máme všechno nejdražší… hlavně energii teda… Už teď je
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nejdražší na světě v přepočtu na paritu kupní síly. Od ledna má zase zdražit a nikdo ti nevěří, že to
bude jen o pár procent.

Nemá teď být nějaká odborářská demonstrace? Asi začnu vymetat všechny akce…

Konečně jsem také pochopil tu hodnotovou politiku. To znamená, že jste vydlabaní jako troky,
nemáte žádný ánung o mezinárodní situaci, dějiny pro vás začaly dnem vašeho zvolení, vůbec
netušíte, jak složitá je výroba čipů (viď Markétko), řešíte závětrné elektrárny (viď Hýkelo), chystáte
se na atomovou válku s Rusem (viď Janičko) dojebete zdravotnictví (viď Leopardíku), za priority máte
všechno jiné, jen ne vlastní zemi (viď Péťo), zradíte všechny zastávané hodnoty (viď Mariane),
rozložíte školství (já ani nevím, jak se ten blbec jmenuje) a modlíte se nad zemědělstvím… raději ani
nebudu jmenovat, kriminalizujete lidi, ohýbáte paragrafy (viď PreVítku), chcete zrušit právo veta a
vrátit majetek Lichtenštejnům (viď Pávku)… a národ máte úplně u zádele.

Aneb… jak jsme přestali být lidmi a stali jsme se sprostým materiálemv rukou liberální demokracie.

Jako prevenci před infarktem jsem raději zapomněl, že na financích máme elektrikáře a máme
minimálně dva ministry typu stealh. Například vůbec nevím, kam zmizela Langšádlová a uniká mi,
jestli ještě existuje ministerstvo pro evropské záležitosti a kdo tomu cirkusu šéfuje.

A ty, Péťo, ty se z té Afriky raději nevracej. Vezmi si příklad z Jana Lucemburského. Národ byl také
nejraději, když byl někde u Kresčaku. Vždycky když přijel domů, začaly berně a královské rabování.
Zůstaň v Etiopii… jeď se podívat na místní folklór. Určitě tam někde ještě mají lidožrouty, to bys
neměl zmeškat.

Navíc Péťovi zrušili návštěvu v Nigérii tím nejhorším možným způsobem. Prý mu nemohou zajistit
odpovídající přijetí. Diplomaticky řečeno: Nejsme kvůli němu ochotni poslat na letiště ani
jednoročního stážistu ministerstva zahraničí. Těžko si představit horší faux pax.

Jsou nejhorší vláda v našich dějinách a budou mít také ten nejhorší konec.
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